



SPA

Natural Vitality

For Man and Man's Best Friends



礦物力量

硫磺 - 滅菌、消毒、保健

銀 - 除蟎、蟊、微生物

溴 - 消毒及鬆弛神經緊張

鋅 - 止血、癒合傷口

鉀 - 改善水份、活躍代謝

鈣 - 平衡礦物分佈、舒緩組織

鈉 - 高潔、不利微生物生長

蘆薈汁 - 大黃素（細菌剋星）膠原（美肌護毛）

茶樹油 - 辛味（抗蟲）油（防腐抑霉）

尤加利油 - 葉味（除悶熱）油（抗蟲驅蚊）

薰衣草 - 花味（抗沮喪）油（殺黴菌）

椰子油 - 滋潤皮毛、不開叉、柔順

香茅油 - 放鬆情緒，利心臟保健

The Power Of Mineral

Sulphur - Sterilisation, Disinfection, Health Protection

Silver - Anti-mites, Anti-bacterias, Anti-fungus

Bromide - Disinfection and nerves relaxing

Zinc - Stop bleeding, wounds-healing

Potassium - Improve moist retention, activate metabolic system

Calcium - Balancing the distribution of minerals, soothing body tissues

Sodium - Hygienic, suppress microorganism growth

Aloe Vera Juice - Emodin (Anti-bacteria), Collagen (for skin & fur care)

Tea Tree Oil - Spiciness (anti-insect), Oil (Suppress mildew and fungus growth)

Eucalyptus Oil - Leaf taste (Refreshing), Oil (natural insect repellent)

Lavender Oil - Flowers taste (Anti-depression), Oil (Anti-fungus)

Coconut Oil - Moisturise fur, leaving it supple and minimise split

Aroma Oil - Relaxing and mood-boosting, For a healthy heart

BODY



泡泡泉 (鋁樽) **Bubble Spring**

M012 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.



快樂泉 (鋁樽) **Joyful Bath**

M013 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.

BODY



浪漫泉 (鋁樽) **Romantic Scent**

M014 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeing, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.



森林泉 (鋁樽) **Green Forest**

M015 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeing, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.

BODY



糖果泉 (鋁樽) **Yummy Candies**

M016 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.



音樂泉 (鋁樽) **Angels Sing**

M017 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.

BODY



閃電泉 (鋁樽) Power Spring

M018 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.



巴登泉 (鋁樽) Baden Spring

M019 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.

BODY



娃娃泉 (鋁樽) **Wawa Spring**

M020 (100ml)

放鬆心情，利心臟減壓，促進呼吸道衛生，活躍皮毛生機。適量於水中一泡泡浴、浸浴、淋浴均可。無公害物，不損眼睛、腸胃健康。

This series of floral-based water-soluble essence oil for pet all have long-lasting, unique yet delicate scent. Without a greasy after use feeling, it can be used as eau de toilette for pet after diluting with water for deodorizing and neutralizing unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat.



BODY



玫瑰(浪漫) 1.0死海泥滋潤潔毛啫喱 **Rose 1.0 Mud Pet Shampoo**

PET30 (350ml)

天然植物提取物能解毒活躍，舒緩皮膚，留下乾淨清爽的香味長達兩週，而死海泥促進血液循環和消除有害的毒素。即效祛蚤，皮毛保健，7-10天防蚤、防雜菌寄居。適合泡泡淋浴，濕疹皮毛、過敏乾癢使用。

Soothing natural plant extracts invigorate and detoxify the skin, leaving a refreshing clean scent for up to two weeks, while dead sea mud stimulates circulation and removes harmful toxins without stripping natural oils from the coat.



薰衣草(愛情) 1.0死海泥滋潤潔毛啫喱 **Lavender 1.0 Mud Pet Shampoo**

PET31 (350ml)

天然植物提取物能解毒活躍，舒緩皮膚，留下乾淨清爽的香味長達兩週，而死海泥促進血液循環和消除有害的毒素。薰衣草的香味格外放鬆和緩解。即效祛蚤，皮毛保健，7-10天防蚤、防雜菌寄居。適合泡泡淋浴，濕疹皮毛、過敏乾癢使用。

Soothing natural plant extracts invigorate and detoxify the skin, leaving a refreshing clean scent for up to two weeks, while dead sea mud stimulates circulation and removes harmful toxins without stripping natural oils from the coat. The scent of lavender is particularly relaxing and alleviating.

BODY



牡丹(幸福) 1.0死海泥滋潤潔毛啫喱 **Poney 1.0 Mud Pet Shampoo**

PET32 (350ml)

天然植物提取物能解毒活躍，舒緩皮膚，留下乾淨清爽的香味長達兩週，而死海泥促進血液循環和消除有害的毒素。甜美清香的牡丹香味優雅宜人。即效祛蚤，皮毛保健，7-10天防蚤、防雜菌寄居。適合泡泡淋浴，濕疹皮毛、過敏乾癢使用。

Soothing natural plant extracts invigorate and detoxify the skin, leaving a refreshing clean scent for up to two weeks, while dead sea mud stimulates circulation and removes harmful toxins without stripping natural oils from the coat. The delicate scent of sweet poney is delightful and attractive.



紫丁香(初戀) 1.0死海泥滋潤潔毛啫喱 **Lilac 1.0 Mud Pet Shampoo**

PET33 (350ml)

天然植物提取物能解毒活躍，舒緩皮膚，留下乾淨清爽的香味長達兩週，而死海泥促進血液循環和消除有害的毒素。丁香給人一種平靜與安寧的氣息。即效祛蚤，皮毛保健，7-10天防蚤、防雜菌寄居。適合泡泡淋浴，濕疹皮毛、過敏乾癢使用。

Soothing natural plant extracts invigorate and detoxify the skin, leaving a refreshing clean scent for up to two weeks, while dead sea mud stimulates circulation and removes harmful toxins without stripping natural oils from the coat. Lilac gives a calming and peaceful smell.

BODY



乳香&玫瑰(迷情)輕盈焗油 **Boswellia Rose Pet Light Hair Mask**

PET34 (350ml)

特殊配方的pH值平衡焗油，溫和表面活性劑淨化和加強皮毛健康有光澤。適合修復任何損害和因季節變化的乾燥皮毛。

This pH balanced hair mask specially formulated with mild surfactants to clarify and enhance a healthy shiny coat. Idea for repairing any damage and dry coat due to seasonal changes.



蘆薈&死海鹽滋潤潔毛啫喱 **Aloe Vera & Eucalyptus Pet Minerals Shampoo**

PET35 (800ml)

天然植物提取物能解毒活躍，舒緩皮膚，留下乾淨清爽的香味長達兩週，而死海泥促進血液循環和消除有害的毒素。

Soothing natural plant extracts invigorate and detoxify the skin, leaving a refreshing clean scent for up to two weeks, while dead sea mud stimulates circulation and removes harmful toxins without stripping natural oils from the coat.

BODY



8.0死海泥&蘆薈滋潤除臭潔毛啫喱 Aloe Vera & Eucalyptus 8.0 Black Mud Shampoo

PET37 (800ml)

天然植物提取物能解毒活躍，舒緩皮膚，留下乾淨清爽的香味長達兩週，而死海泥促進血液循環和消除有害的毒素。而桉樹能殺死病菌和細菌，蘆薈加快修復和癒合的作用。

Soothing natural plant extracts invigorate and detoxify the skin, leaving a refreshing clean scent for up to two weeks, while dead sea mud stimulates circulation and removes harmful toxins without stripping natural oils from the coat. While eucalyptus kills germs and bacteria, aloe vera speeds up the repairing and healing effect.



BODY



乳木果&蘆薈輕盈(比賽)護毛素 Shea Butter & Aloe Vera Pet Conditioner

PET38 (800ml)

天然提取配方的護毛素滋潤皮毛並提供深層護理，不油膩，使皮毛柔順易梳理。經常使用是一種暢快及健康皮毛的體驗，自然舒緩和平滑皮毛，給予光澤。

This naturally-derived conditioner is formulated to replenish and provide deep conditioning without stripping any natural oils leaving it soft and manageable. Regularly use for an invigorating experience that naturally soothes and smoothes the coat and skin giving it volume and shine.



乳木果&蘆薈晶亮(比賽)焗油 Shea Butter & Alea Vera Pet Hair Mask

PET39 (800ml)

天然提取配方的護毛焗油滋潤皮毛並提供深層護理，不油膩，使皮毛柔順易梳理。經常使用是一種暢快及健康皮毛的體驗，自然舒緩和平滑皮毛，給予光澤。

This naturally-derived hair mask is formulated to replenish and provide deep conditioning without stripping any natural oils leaving it soft and manageable. Regularly use for an invigorating experience that naturally soothes and smoothes the coat and skin giving it volume and shine.

BODY



乳木果&牛油果亮毛水份精華噴霧 Shea Butter & Avocado Pet Coat Shining

PET40 (160ml)

精華噴霧配方給予皮毛光澤，毛髮柔順不留油膩的殘留物，能瞬間柔順皮毛。
乳木果留下香味，牛油果則豐富滋潤皮毛。
稍潤，防乾又易斷現象，亮絲，柔順易梳，潔毛前作解毛結。滋潤補水，乾洗柔亮。

This groomer-requested formulated coat shine detangles hair without leaving a greasy residue or weighing down the coat. It instantly detangles the fur and prevents fly-always. While shea butter giving out a delicate scent, avocado oil is nourishing and nutritious.



乳木果&蘆薈亮毛水份精華噴霧 Aloe Vera & Shea Butter Pet Coat Shining

PET41 (160ml)

專業配方的亮毛水份精華噴霧使毛髮柔順，不留油膩的殘留物，能瞬間柔順皮毛。
清爽，防乾又易斷現象，亮絲，柔順易梳，潔毛前作解毛結。滋潤補水，乾洗柔亮。

This Professionally formulated coat shine detangles hair without leaving a greasy residue or weighing down the coat. It instantly detangles the fur and prevents fly-always.



BODY



精油潔毛奶(脫黃漬)
Face Cleanser with Essential Oil

PET42 (350ml)

溫和配方的潔毛奶有效祛除淚下黃漬，能安全消除眼週和嘴角內外難看的淚痕，有助皮毛恢復自然亮麗的色彩。

This gently-formulated face cleanser is the perfect tear stain removers. By safely eliminating unsightly tear stains around eyes and mouth from the inside out, it helps to restore the coat to its natural beautiful color.



精油潤膚露(防耳蚤)
Body Lotion with Essential Oil

PET43 (350ml)

pH值平衡潤膚露有效保濕寵物的皮毛，加上精油滋潤，因此非常適合乾性皮膚的治療，促進健康皮膚和亮澤皮毛。

This pH balanced body lotion serves as the perfect skin moisturizer for pet. With essential oil, this lotion is nourishing, hence, ideal for dry skin treatment, promoting healthier skin and a shinier coat.

BODY



生態死海鹽(長壽) Dead Sea Minerals

PET44 (500g)

死海浴鹽有效除臭，中和有害氣味，恢復清新皮毛。高濃度礦物緩和寵物疲憊的肌肉，有助放鬆，減輕疼痛，加速傷口癒合，使寵物健康和長壽。

Dead sea salt bath deodorize and neutralize unwanted odors, while rejuvenating and refreshing the coat. High concentration of minerals soothe tired muscles of pet, provide relaxation, relieve pain and speed up wound healing. It is for the health and longevity of pet.



精油死海泥(治療) Dead Sea Mud with Essential Oil

PET46 (500g)

天然硫磺豐富的黑泥有效殺滅跳蚤和壁蝨，使皮膚和皮毛健康。對於跳蚤叮咬等常見的寵物皮膚狀況提供即時緩解，一個功效強大且非藥性護膚品，加上精油增強癒合和滋潤皮膚和皮毛，這是家庭寵物必備的用品。

The natural Sulphur-rich black mud kills fleas and ticks to leave skin and fur healthy. It serves as a powerful yet non-medicated skin care products which provides instant relief to irritation, flea bites and other common pet skin conditions. With the fine essential oil enhancing the healing and nourishing effect to both the skin and fur, it is a must-have for your family pet.



BODY



玫瑰海泥體膜 (除臭, 乾癢) **Boswellia Rose Oil Pet Body Mask**

PET47 (500g)

這種獨特的體膜加入優質乳香玫瑰精油，散發優雅的清香。特別高的倍半萜烯刺激氧化物邊緣系統，有助於提升情緒和克服壓力。此外，證明顯示能幫助緩解和防止寵物關節炎。

This unique body mask is blended with premium essential Boswellia rose oil, which is known for the delicate scent. It is particularly high in sesquiterpenes which stimulates and oxygenates the limbic system which helps to elevate mood and overcome stress. Also it proves to help alleviate and prevent pet arthritis.





BODY



5. 5吋棕竹毛刷(橢角形)
Bamboo Washing Brush (Oval)

BH02 (5.5")

天然、抗菌、耐用。

使用天然巴西棕竹材料，耐用抗菌，容易刷走掉毛。

Natural, anti bacteria, durable

Made by natural Brazilian bamboo, it is durable and anti bacterial, it is also clean the fur easily.



7吋棕竹毛刷(橢角形)
Bamboo Washing Brush (Oval)

BH03 (7")

天然、抗菌、耐用。

使用天然巴西棕竹材料，耐用抗菌，容易刷走掉毛。

Natural, anti bacteria, durable

Made by natural Brazilian bamboo, it is durable and anti bacterial, it is also clean the fur easily.



BODY



5. 5吋馬鬃毛刷(橢角形) **Horse Mane Furbishing Brush (Oval)**

BH05 (5.5")

天然、抗菌、耐用。

使用天然巴西棕竹材料，耐用抗菌，容易刷走掉毛。

Natural, anti bacteria, durable

Made by natural Brazilian bamboo, it is durable and anti bacterial, it is also clean the fur easily.



SPA[®]
ORGANIC+ -
Dead Sea

SPA GLOBAL GROUP
201-4, Cardinal Industrial Building,
17 On Lok Mun Street, Fanling, NT, HK
TEL : +852 2669 1862
spaglobalgroup@gmail.com